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BARDO. W rejonie ul. 1 Maja powstanie skatepark. I to taki, jaki widzą bardzkie dzieci i młodzież.
To  oni  wyszli  z  inicjatywą  jego  budowy,  stąd  niedawne  spotkanie  burmistrza  Krzysztofa
Żegańskiego z pasjonatami tej dyscypliny.

Wspólnie rozmawiano o koncepcji tego wielofunkcyjnego placu, który ma służyć deskorolkowcom,
rolkowcom i bicyklistom dosiadającym BMX-y. Teren ma zostać wyposażony w przeszkody czyniące
go atrakcyjniejszym i umożliwiającym organizowanie zawodów. Włodarz Barda zapewnił, że postara
się jak najszybciej zrealizować pomysł młodych i młodszych mieszkańców. Wszak to kolejny sposob
na wypełnienie im wolnego czasu.
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